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رهبر کاتولیک های جهان خواستار لغو تحریم های بین 
المللی و همبستگی اروپا و معافیت بدهی کشورهای 

فقیر شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روزنامه »لو پوئن« از 
خبرگزاری فرانسه، پاپ فرانسیس روز گذشته در پیام عید 
پاک در پشت درهای بسته کلیسای »سن پیترو« رم، 
خواستار کاهش تحریم های بین المللی و همبستگی 
اروپا در مقابل بیماری همه گیر کووید ۱۹ شد. او از 
کشورهای اروپایی خواست به دنبال راه حل های نوین و 
مبتکرانه برای حل بحران کنونی سلامت در جهان باشند.

پاپ که در پایان آیین دعا و نیایش ویژه روز عید پاک در 
واتیکان سخنرانی می کرد، خواستار کاهش تحریم های 
بحران  با  درگیر  به کشورهای  برای کمک  بین المللی 
ناشی از شیوع بیماری کووید ۱۹ در سطح جهان شد. 
او در دنیایی که به زعم او تحت فشار ایپدمی قرار دارد 
که خانواده بزرگ انسانی ما را تحت فشار قرار می دهد، 

خواستار پاسخ }جامعه جهانی{ با انتقال امید شد.
کرد:  امیدواری  اظهار  جهان  کاتولیک های  رهبر 
تحریم های بین المللی که مانع بهره مندی شهروندان 

کشورهای هدف این تحریم ها از حمایت کافی می شود 
و در کمک به شهروندان خود با دشواری های زیادی 

روبرو شده اند، برداشته شود.
او در عین حال خواستار همبستگی بین المللی شد و 
با فراخوندن کشورهای اروپایی برای مقابله با بیماری 
همه گیر ناشی از شیوع ویروس کرونا به همبستگی، از 
آنها خواست در شرایط کنونی تا آنجا که ممکن است از 
میزان بدهی کشورهای فقیر بکاهند و حتی در صورت 

لزوم آنها را از پرداخت بدهی هایشان معاف کنند.
از  آمریکا  نمونه،  عنوان  به  نوشت:  فرانسه  خبرگزاری 
برداشتن تحریم های اقتصادی اعمال شده علیه ایران 
امتناع می ورزد؛ کشوری که به شدت تحت فشار ناشی از 

ایپدمی کرونا قرار گرفته است.
و  میلیارد  یک  به  خطاب  جهان  کاتولیک های  رهبر 
بس  آتش  خواستار  همچنین  کاتولیک  ۳۰۰میلیون 
جهانی فوری در تمام مناطق جهان شد. او گفت: اکنون 
زمان ادامه تولید و قاچاق اسلحه نیست. هزینه های 
بسیاری باید برای بهبود مردم و نجات جان انسان ها 

هزینه شود.

پاپ همچنین با اشاره به اوضاع یمن، سوریه، عراق، 
شرق  مساله  فلسطین،  و  اسرائیل  درگیری  لبنان، 
اوکراین، حملات تروریستی علیه افراد بی گناه در آفریقا 
و وضعیت ناگوار مهاجران و وضعیت شمال موزامبیک 
ابراز امیدواری کرد که برای کمک های بین المللی به 
مردم در ونزوئلا راه حل های مشخص و فوری پیدا شود.

»پاپ« خواستار شد: لغو تمامی تحریم ها!

خبر

»رئیس پلیس امنیت اقتصادی«:
بیش از هزار محتکر اقلام 

بهداشتی دستگیر شدند

رئیس پلیس امنیت اقتصادی نیروی انتظامی از دستگیری 
یک هزار و ۴۰۰ محتکر از ابتدای اسفند سال ۱۳۹۷ و همچنین 
پلمب بیش از چهار هزار واحد صنفی اعم از انبار و داروخانه ها 

خبر داد.
روز  مقیمی  محمدرضا  سردار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گذشته با اعلام این خبر گفت: از ابتدای اسفند ماه یکهزار و 
۴۰۰ متهم که لوازم بهداشتی و پزشکی را احتکار کرده بودند، 

شناسایی و دستگیر شدند.
وی ادامه داد: همچنین از ابتدای اسفند سال گذشته یکهزار و 
۳۰۰ پرونده قضائی تشکیل و ۲۶۵ خودرو توقیف شد و حدود 

چهار هزار تیم مشترک از واحدهای صنفی بازدید کردند.
مقیمی اضافه کرد: بیش از چهار هزار مورد از اماکن اعم از 
انبار و داروخانه ها پلمب شدند. نزدیک به ۴۴ هزار بازدید 
از اماکن و داروخانه و سایر اماکن انجام شد. بیش از ۱۴ 
میلیون انواع ماسک، بالغ بر ۱۶۱ میلیون انواع دستکش، 
بیش از دو و نیم میلیون لیتر مواد ضدعفونی کننده، ژل و 

الکل کشف شد.
گفت:  انتظامی  نیروی  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
اقدامات قرارگاه مبارزه با احتکار کالای بهداشتی و پزشکی با 
قرارگاهی که سال گذشته برای این موضوع تشکیل شده بود، 
آغاز شد و از ابتدای اسفند سال گذشته با آغاز شیوع ویروس 
کرونا، فعالیت های این قرارگاه در قالب مبارزه با محتکران 

کالاهای بهداشتی و پزشکی انجام شد.
سردار مقیمی افزود: با تجربیات سال های گذشته و مشابه 
تشکیل  قرارگاهی  باید  حتما  که  رسیدیم  نتیجه  این  به 
تا دستورالعمل تشدید مبارره با احتکار کالاهای پزشکی و 
بهداشتی و همچنین تسهیل سازی روند مبارزه و پیشگیری 

از کرونا اجرا شود. 
وی ادامه داد: بر این اساس این قرارگاه با افراد سودجو و 
فرصت طلب که به منظور ضربه به نظام جمهوری اسلامی 
اقدام به احتکار اقلام مورد نیاز و بهداشتی مردم می کردد، 
مقابله می کند به این منظور دستورالعملی تدوین و به سراسر 
کشور ابلاغ شد تا برای مقابله با کرونا و احتکار کالاهای 
بهداشتی و پزشکی کمیسیون امنیت اقتصادی تشکیل شود 
و مدیران استانی پای کار آمده و پلیس های مرتبط نیز در 

این زمینه مشارکت داشتند.
اینکه طرح های  بیان  با  اقتصادی  رئیس پلیس امنیت 
عملیاتی این پلیس روزانه انجام می شود، گفت: تیم های 
عملیاتی به صورت آشکار کار اطلاعاتی انجام داده و تیم های 
دیگر نیز از طریق سامانه ها و غیر آشکار و نامحسوس به رصد 

پرداخته تا اقلام احتکار شده را شناسایی کنند. 

را  کشاورزی  بخش  جمهوری  رئیس  اول  معاون 
عهده دار تامین امنیت غذایی مردم دانست و گفت: 
بزرگترین مسئله کشور مطمئن شدن از تامین امنیت 
غذایی مردم است و هیچ حکومتی نمی تواند نسبت 

به بخش کشاورزی بی تفاوت باشد.
مراسم  در  دیروز  ظهر  از  پیش  جهانگیری  اسحاق 
معارفه وزیر جدید جهاد کشاورزی، با اشاره به اهمیت 
اقدامات و این وزارتخانه اظهار داشت: هیچ حکومتی 
نمی تواند نسبت به بخش کشاورزی بی تفاوت باشد 
و تصور کند می تواند نیازهای جامعه خود را از دیگر 

کشورها تأمین کند.
معاون اول رئیس جمهور افزود: جمهوری اسلامی 
ایران نیز به طریق اولی نمی تواند نسبت به بخش 
کشاورزی بی تفاوت باشد چرا که مسئولیت امنیت 
کشور  ما  است.  بخش  این  عهده  بر  کشور  غذایی 
پرجمعیت و با اهداف مشخص و بلند هستیم و 
مهم ترین مسئله این است که امنیت غذایی کشور 
تا حد زیادی تأمین شود و از ناحیه غذای مردم با 
فشارهای سیاسی و آنچنانی علیه حکومت و جامعه 

مواجه نشویم.
جهانگیری با اشاره به چالش های پیش روی کشور 
نظیر مسایل اقتصادی، اشتغال، رفاه جامعه و کمبود 
منابع آب تصریح کرد: برای حل این چالش ها حتماً 
بخش کشاورزی یکی از بخش هایی که بسیار تعیین 
کننده است چرا که ۱۹ درصد اشتغال کشور معادل 
چهار میلیون فرصت شغلی در این بخش فعال است 
و ۱۸ تا ۲۰ درصد صادرات غیرنفتی کشور نیز مربوط به 

بخش کشاورزی است.

تحریم های  به  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
ظالمانه آمریکا و نیز ظهور کرونا در همه کشورها از 
جمله ایران خاطرنشان کرد: امروز از اینکه در چند 
سال اخیر تمرکز جدی بر سیاست های کلی اقتصاد 
مقاومتی داشته ایم و به اجرای مجموعه ای از پروژه ها 

اقدام کرده ایم بسیار خوشحالیم.
وی افزود: همواره در پاسخ به برخی انتقادها درباره 
اعلام  مقاومتی  اقتصاد  بخش  در  دولت  عملکرد 
به  اتکا  کاهش  نظیر  برنامه ها  برخی  که  کرده ایم 
درآمدهای نفتی، برنامه ریزی برای تضمین فروش 
نفت به کشورهای دیگر و موضوعاتی نظیر اصلاح 
ساختار بودجه و بهره وری، نیازمند برنامه ها و اقدامات 

بلندمدت و حتی ده ساله است.
البته مردم و  معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: 
مسئولین کشور انتظار دارند که اتفاقات و تحولاتی 
در کوتاه مدت نیز مشاهده شود از این رو برنامه هایی 
را متناسب با اهداف اقتصاد مقاومتی تدوین کرده ایم 
تا به نقطه ای برسیم که در مقابل تکانه های خارجی 

روی پای خود بایستیم.
دکتر جهانگیری افزود: با تجربیاتی که از تحریم های 
دور اول که مربوط به سال های ۹۰ و ۹۱ بود، کسب 
کردیم و اطلاع داشتیم که دشمن بر چه بخش ها 
را  پروژه هایی  نیز  ما  می کند،  تمرکز  محصولاتی  و 
برای مقاوم سازی این بخش ها در قالب پروژه های 
اقتصاد مقاومتی تعریف کردیم و در ستاد فرماندهی 
اقتصاد مقاومتی اعلام شد که این پروژه ها باید برای 
تخصیص منابع از سوی نظام بانکی و سازمان برنامه 

و بودجه و همچنین تخصیص ارز در اولویت باشند.

خبر اول انتظامی و حوادث

کرونا در ایران

 اسحاق جهانگیری :
بخش  کشاورزی
 مسئول تامین
 امنیت غذایی

 مردم است

کرد  اعلام  گذشته  روز  انگلیس  وزیری  نخست  دفتر 
بوریس جانسون پس از یک هفته از بیمارستان لندن 

ترخیص شد.
به گفته سخنگوی جانسون، وی ادامه روند بهبودی اش 

را در اقامتگاه روستیی نخست وزیر ادامه خواهد داد.
وی افزود که بنا به توصیه تیم پزشکی، نخست وزیر 

انگلیس بلافاصله به کار برنخواهد گشت.
نخست وزیر انگلیس ۸ فروردین گذشته اعلام کرد به 
کرونا مبتلا شده و یک هفته خود را قرنطینه کرده است.

جانسون ۱۸ فروردین گذشته به بخش مراقبت های ویژه 
بیمارستان منتقل و اعلام شد که وضع جسمانی وی 
رو به وخامت است و با ماسک اکسیژن تنفس می کند.

نخست وزیر انگلیس سه روز بعد از بخش مراقبت های 
ویژه خارج و به گفته سخنگوی او روند بهبودی را طی 
می کند. آخرین گزارش ها حاکی است جانسون توانسته 

چند قدمی راه برود و جدول حل کند.
استنلی جانسون پدر نخست وزیر انگلیس پیشتر در 
گفت وگو با بی بی سی اظهار داشت که پسرش پیش 

از بازگشت به کار نیاز به یک دوره استراحت کامل دارد. 
او با بیان اینکه بیماری فرزندش نشان دهنده اهمیت 
شیوع کووید ۱۹ است، افزود: »اینک باید بازی را درست 

ادامه دهیم.«
نخست وزیر انگلیس حدود یک ماه پیش در یکی از 
بیمارستان هایی که تعدادی از بیماران کرونایی در آن 
بستری بودند حضور یافته و طبق اذعان خودش، با تمام 
افراد در آنجا دست داده بود. او در جریان کنفرانس خبری 

گفته بود که به دست دادن به افراد ادامه می دهد.

»بوریس جانسون« پس از یک هفته از بیمارستان مرخص شد
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وکیل »محمدعلی نجفی«: 

موکلم هنوز محکوم نشده و حکم قطعی ندارد
»دیوان عالی کشور« پرونده قتل آقای نجفی را شبه عمد می داند

استاندار گیلان با تاکید بر لزوم ثبت نام مشاغل در 
سامانه معرفی شده وزارت بهداشت گفت: صاحبان 
مشاغلی که بیشترین رعایت ها را در خصوص انجام 
توصیه های بهداشتی، خودمراقبتی برای حفظ سلامت 

آینده  اند؛ در  خویش، مشتریان و شهروندان داشته 
تشویق خواهند شد.

ویدئو  جلسه  از  پس  گذشته  روز  زارع«  »ارسلان 
کنفرانس ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا به ریاست 
رئیس جمهوری، با اشاره به تصمیمات ستاد ملی برای 
بازگشایی مشاغل و اصناف کم خطر در کشور به جز 
تهران بیان کرد: در گیلان نیز از سرگیری فعالیت ها 
صورت گرفت و براساس گزارش رسیده از شهرستان 
های استان، اکثر صاحبان مشاغل پروتکل ها و توصیه 

های بهداشتی را رعایت کرده اند.
وی افزود: تعدادی از اصناف برای اخذ کد بهداشتی به 
سامانه مراجعه و مراحل ثبت نام را انجام داده و کد 

بهداشتی مربوطه را دریافت کرده اند.
زارع خاطرنشان کرد: انتظار داریم در مدت یک تا دو روز 
آینده، همه مشاغلی که شروع به فعالیت کرده یا قصد 

بازگشایی دارند؛ کد بهداشتی دریافت کنند.

مردم همچنان از ترددهای غیر ضروری بپرهیزند

استاندار گیلان با قدردانی از مردم استان که همچنان به 
توصیه های بهداشتی و مراقبتی کارشناسان بهداشت 
و درمان توجه می کنند و جز به اضطرار از منزل خارج 
نمی شوند، گفت: اگرچه تعداد معدودی هستند که 
گاهی اوقات در خیابان ها تردد می کنند اما همچنان از 
مردم انتظار داریم به دلیل آلوده بودن محیط پیرامونی 
به این ویروس، به توصیه های بهداشتی، خودمراقبتی 
و دیگر مراقبتی توجه کنند و حتی المقدور از ترددهای 

غیرضرور بپرهیزند.
درخصوص  گیری  تصمیم  کرد:  اشاره  پایان  در  زارع 
چگونگی و زمان ازسرگیری فعالیت اماکن مذهبی و 
مساجد و نیز اجتماعات در ماه مبارک رمضان، پس 
از اخذ نظر وزارت بهداشت به جلسه آتی ستاد ملی 

مدیریت و مقابله با کرونا موکول شده است.

»استاندار گیلان« خبر داد:

تشویق صنوف رعایت کننده توصیه های بهداشتی 

وکیل محمدعلی نجفی با اعلام اینکه رأی موکلم در دیوان 
عالی کشور نقض شده، گفت: در پرونده آقای نجفی مساله 
مهم این است که اگر دیوان عالی کشور نقصی به پرونده 
می گرفت باید پرونده به شعبه رسیدگی کننده یعنی شعبه 
نهم دادگاه کیفری استان تهران بازمی گشت اما اکنون 
دیوان عالی کشور پرونده را به شعبه هم عرض ارجاع داده 

و مفهوم این است که قتل را شبه عمد می داند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حمیدرضا گودرزی روز گذشته با 
اعلام این خبر افزود: البته تا امروز رأی صادره دیوان عالی 
کشور در اختیار ما قرار نگرفته و در سامانه قوه قضائیه 
به ما ابلاغ شده که رأی صادره نقض شده است و بعد از 
اینکه رأی در اختیار ما قرار گیرد در مورد جزییات آن می 

شود صحبت کرد.
وی یادآور شد: وقتی شعبه نهم دادگاه کیفری استان تهران 
آقای نجفی را به لحاظ قتل عمد محکوم کرد، این حکم را 
با قوانین موضوعه سازگار ندانستیم و از این رو در دیوان 
عالی کشور برای صدور این دادنامه فرجام خواهی کردیم.

گودرزی ادامه داد: پرونده در شعبه ۴۱ دیوان عالی کشور 

به ریاست حجت الاسلام والمسلمین علی رازینی با دقت 
بررسی شد و ما نیز با جزئیات کامل در لوایحی که تقدیم 

کردیم مطالب را به عرض دیوان عالی کشور رساندیم.
وی اظهار داشت: دیوان عالی کشور رأی صادره را نقض و به 
شعبه هم عرض ارجاع داده و به معنای این است که دیوان 

عالی کشور به لحاظ ماهوی دادنامه صادره را قبول ندارد.

موکلم هنوز محکوم نشده و حکم قطعی ندارد

این وکیل دادگستری با بیان اینکه جلسات دیگری برای 
پرونده آقای نجفی برگزار خواهد شد، گفت: طبق قانون 
بعد از نقض رأی و ارجاع به شعبه هم عرض، پرونده به 
شعبه دیگری ارجاع می شود و آن شعبه با تعیین وقت 
رسیدگی و استماع اظهارات طرفین و بررسی پرونده رأی 

جدید صادر می کند.
وی با طرح این پرسش که وقتی دیوان عالی کشور رأی 
دادگاه را نقض کرده چه توجیهی دارد که موکلم همچنان 
در زندان باشد، افزود: آقای نجفی هنوز محکوم نشده و 
حکم قطعی ندارد و جای خوشبختی است که اتهام وی 
اثبات نشده بنابراین برای متهم قرار تامین صادر می شود 

و تامین وی وثیقه بود که تهیه شده است.

زندانی بودن آقای نجفی با قوانین
 موضوعه سازگار نیست

قوه  رئیس  فرمایشات  به  اشاره  با  گودرزی 
قضائیه مبنی بر پذیرش فوری وثایق تامینی 
متهمان اظهار داشت: قرار وثیقه آقای نجفی را 

قبول نمی کنند و اخیرا رئیس قوه قضائیه با  

توجه به شرایط کرونا تاکید داشت به قرار تامین متهمان 
تخفیف داده شود اما زندانی بودن آقای نجفی با قوانین 

موضوعه سازگار نیست.
مربوطه  مراجع  همه  به  گفت:  دادگستری  وکیل  این 
رجوع کردیم و با توجه به شرایط جسمانی آقای نجفی 
که بیماری های زمینه ای از جمله سکته قلبی، دیابت، 
پروستات و سن بالا دارند، استمداد کردیم اما همچنان 

وثیقه وی قبول نمی شود.

اجتماعی

بزرگ ترین کارخانه تولید ماسک
 در البرز راه اندازی می شود

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی البرز اعلام کرد که 
طی ۱۰ روز آینده بزرگ کارخانه تولید ماسک کشور در شهرک 

صنعتی اشتهارد راه اندازی و آغاز به کار می کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، رامین ربیعی روز گذشته در مراسم 
قدردانی صنعتگران از عزیزاله شهبازی استاندار البرز به خاطر 
واحدهای  برای  کیلومتری   ۱۲۰ شعاع  قانون  لغو  پیگیری 
صنعتی افزود: این واحد ظرفیت تولید روزانه ۲ میلیون ماسک 
را دارد که می تواند بخش زیادی از نیاز کشور را تامین نماید.

وی با بیان اینکه پس از شیوع کرونا صنعتگران به صورت ۲۴ 
ساعته پای کار بودند گفت: مجاهدت های بخش تولید موجب 
شد تا امروز از نظر مواد بهداشتی و خوراکی مردم مشکلی 
نداشته باشیم، این در حالی است که حتی در برخی کشورهای 
پیشرفته دنیا شاهدیم که با کمبود دستمال کاغذی مواجه 

شدند.
ربیعی در بخش دیگری از سخنان خود به شعاع ۱۲۰ کیلومتری 
اشاره و عنوان کرد: لغو مصوبه شعاع ۱۲۰ کیلومتری برای 
اشتهارد از دغدغه های صنعتگران و تولید کنندگان این استان 

بود که به نتیجه رسید.
کاهش هشت درصدی مقرری بگیران بیمه بیکاری در البرز

مرتضی سلامی مدیر کل تامین اجتماعی البرز نیز در این 
نشست از کاهش تعداد مقرری بگیران بیمه بیکاری در این 
استان در سال گذشته خبر داد و گفت: تعداد مقرری بگیران 
بیمه بیکاری در این استان در سال ۹۸ نسبت به سال ۹۷ 

هشت درصد کاهش داشته است.
۴۱ هزار بیمه شده جدید در سال گذشته به بیمه شدگان تامین 
اجتماعی استان افزوده شد که در مجموع سال گذشته به 
تعداد بیمه شدگان اجباری البرز هفت درصد اضافه شده است.

شعاع ۱۲۰ کیلومتری و معافیت های مالیاتی  یکی از مهم 
ترین مشکلاتی بود که صنعتگران مستقر در شهرک های 

صنعتی البرز با آن مواجه شده بودند.

دستگیری فرد اوباش در کرج

فرمانده انتظامی کرج از دستگیری یکی از اوباش نامی در منطقه 
مهرشهر این شهرستان خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سرهنگ محمد معظمی 
گودرزی شامگاه گذشته عنوان کرد: در پی دریافت چند خبر مبنی 
بر شرارت و برهم زدن نظم عمومی توسط فردی شرور در منطقه 
مهرشهر کرج؛ دستگیری وی در دستورکار کلانتری ۲۲ مهرشهر 

قرار گرفت.
 ماموران با تلاش شبانه روزی و انجام اقدامات پلیسی موفق 
به شناسایی محل اختفای متهم در یکی از روستاهای اطراف 
کرج شده و در نیمه های شب در یک عملیات غافلگیرانه وی را 

دستگیر و به کلانتری منتقل کردند.
وی خاطرنشان کرد: در بازرسی از مخفیگاه متهم تعدادی سلاح 

سرد و یک قبضه سلاح کمری کشف شد.

»البرز« چه خبر؟پرونده

»گیلان« چه خبر؟

 آقای نجفی هنوز محکوم نشده و حکم 
قطعی ندارد و جای خوشبختی است 
که اتهام وی اثبات نشده بنابراین برای 
متهم قرار تامین صادر می شود و تامین 

وی وثیقه بود که تهیه شده است.

اگرچه تعداد معدودی هستند که گاهی اوقات در خیابان ها تردد می کنند اما 
همچنان از مردم انتظار داریم به دلیل آلوده بودن محیط پیرامونی به این 
ویروس، به توصیه های بهداشتی، خودمراقبتی و دیگر مراقبتی توجه کنند و 

حتی المقدور از ترددهای غیرضرور بپرهیزند.



4
روزنامه

دوشنبه25 فروردین 99 -  شماره  455
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گُمنامان کارآشکار!
در  گمنام«  »سربازان  هفته 
»آقاترين  گذشت.  گمنامي 
كارشان  ثمره  كه  ها«  بچه 
آشكار  ايران«  »امنيت  يعني 
است  گم  اسمشان  است. 
ولي رسمشان براي هميشه 
در تاريخ نامداران باقي خواهد 

ماند.
اگر موفقيت يك سرويس اطلاعاتي به: نيروي انساني، ابزار و 
تجهيزات و همكاري ساير سرويس هاي خارجي بسته باشد. 
ايثار  و  ورزيدگي  و  بالاي كارشناسان  تدبير مديران، هوش 
ماموران ميداني و عملياتي اطلاعات ايران ما نقص دو شاخص 
ديگر يعني تحريم تجهيزات و همكاري نازل سرويس هاي غير 
را كه فعلا دشمنان، رقبا و حتي بعضا دوستان از ما دريغ مي 

كنند جبران مي كند... گمنام جان دمت گرم!
- این سربازان گمنام زمان در جنگ با ایادی استکبار در داخل 
کشور صدمات بسیار دیده اند و از طعن و لعن ضد انقلاب و 
اغفال شده ها نرنجیده و وظیفه اسلامی، میهنی خود را انجام 

می دهند. )امام خمینی ره(
- خدای متعال به برکت تلاش ها و فداکاریهای شما که در 
طول زمان در مجموعه اطلاعاتی انجام گرفته، کشور، نظام و 
انقلاب را حفظ کرده است و از این به بعد هم ان شالله همین 

طور خواهد بود. )مقام معظم  رهبری(
آقا آمد...

آقا امد. طبق قرار بر بام كعبه اذان گفت و ياران واقعي اش 
را فراخواند و كابينه دولت اسلامي تشكيل شد پسر علي )ع( 
اولين كارش اجراي عدالتي است كه »ناكثين و مارقين و 
قاسطين« با جنگ و بحران هاي مكرر نگذاشتند طي چهارسال 

خلافت جدش علي بن ابيطالب )ع( محقق شود.
عدالت او يك پروژه عام با مسئوليت نامحدود است. عدالت در 
ثروت و بهره مندي هر كس به اندازه استعداد و تلاشش يكي 
از شاخص هاي عدالت علوي است، همه چيز بايد سر جاي 
خودش  قرار گيرد. از موقعيت هاي شغلي و اجتماعي فردي در 
ايران خودمان تا حق و حقوق پايمال شده سرخ پوستان آمريكا. 
البته قبلا كرونا و ديگر »نيوابابيل«هاي خدا زمينه هاي آن را 
فراهم كرده اند و مهندسي معكوس براي بازگشت هركس سر 
جاي خودش شروع شده است. همين ديروز صدها امريكايي از 
ديوار مكزيك »ترامپ ساخته« بالا رفتند تا خودشان را به محل 

امن زادگاه پدرانشان برسانند. 
از الويت هاي ديگر اعاده ثروت هاي به ناحق غضب شده 
است. حتي اگر كابين زنانشان شده باشد اين وعده پدرش بود 
كه »طلحه و زبير و عايشه و خوارج و معاويه و عمرعاص« و 
مهم تر از همه جهل مردم نگذاشت به انجام برسد. به نظر شما 
از كدام خانه در تهران، زاهدان، قم، لندن، ونکوور يا »باستي 
هيلز« و كابين »نوعروس و پيرداماد« شروع خواهد كرد؟ اينجا 
ديگر خط قرمز و منطقه ممنوعه و نظر مقام بالا موثر نيست 
چون ممكن است متهم اول روي من به ديوار خود مقام بالا 

باشند!
او امده تا عدالت را در همه بخش ها اجرا كند و به نظر شما اول 
كدام ژن برتر را عزل خواهد كرد و چند پست از غاصبان كرسي 
هاي نان و آب دار، يا همه پست هاي حضرات  والا را خواهد 
گرفت تا در اين سن بالا به راحتي به خودسازي خويشتن 
و تقويت ارتباطات لاهوتي پرداخته تا اگر »بهشت برين« به 
مذاق آقازاده خوش نيامد خودشان موسسه غيرانتفاعي بهشت 

با مسئوليت برادران »اييل« به جزء اسراييل بزنند!

تلنگر روز

رئیس اتحادیه نمایشگاه داران خودروی پایتخت گفت: 
تعطیل  خودرو  نمایشگاه های  و  بازار  گرچه  روزها  این 
است، اما برخی افراد به خرید و فروش در فضای مجازی 
می پردازند و خریداران در این گونه موارد باید مراقب اصالت 

فروشندگان باشند تا با مشکلات بعدی مواجه نشوند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »سعید موتمنی« 
روز با بیان اینکه مطابق مصوبه ستاد ملی مبارزه با کرونا 
بازار خودرو و نمایشگاه ها در پایتخت تا ۳۰ فروردین ماه 
تعطیل است، افزود: به تبع آن، مراکز شماره گذاری خودرو 
نیز تعطیل است و امکان تعویض پلاک برای خریداران 

وجود ندارد.
وی ادامه داد: مشتریان باید هوشیار باشند که اگر خریدی 
در فضای مجازی انجام می دهند، سعی کنند از افراد 
شناسنامه دار و دارای پروانه کسب باشد، زیرا ممکن است 
در زمان مراجعه به مراکز تعویض پلاک، خودرو مشکل 

قضایی یا خلافی داشته و توقیف شود.
موتمنی توصیه کرد که خریداران در این گونه موارد نسبت 

به تسویه کامل قیمت خودرو اقدام نکنند.
وی خاطرنشان کرد: اگر خرید از مراکز و افراد شناسنامه 
دار و دارای پروانه کسب انجام شود، حتی در صورت بروز 
مشکل از طریق اتحادیه نمایشگاه داران یا سازمان تعزیرات 

حکومتی قابل پیگیری خواهد بود.

افزایش قیمت ها بر روی کاغذ، نه در عمل

قیمت  افزایش  برخی  به  اشاره  با  صنفی  مقام  این 
یادآور  اخیر،  روزهای  در  مجازی  فضای  در  خودروها 
بر  و  نیفتاده  راه  هنوز   ۹۹ سال  در  خودرو  بازار  شد: 
این اساس قیمت ها مشخص نیست؛ بر این اساس 
آنچه به عنوان قیمت ارائه می شود سلیقه ای است و 

نمی تواند مبنا باشد.
رئیس اتحادیه نمایشگاه داران خودروی پایتخت گفت: 
این افراد بر حسب اینکه قیمت ارز در روزهای گذشته 
را  قیمت ها  مجازی  فضای  در  داشته،  افزایشی  روند 
افزایش داده اند و مشتریان احساسی را تحریک می کنند.
وی اظهار داشت: افزایش قیمت ها در کاغذ ممکن است، 

اما در عمل وجود ندارد.

موتمنی با بیان اینکه قیمت ها به عرضه و تقاضای 
خودرو در بازار بستگی دارد، افزود: در روزهای اخیر شرکت 
سایپا به فاکتور کردن خودرو برای مشتریان خود اقدام 
کرده و اگر تحویل خودرو از سوی خودروسازان در روزهای 
آینده افزایش یابد، با توجه به کاهش تقاضای بازار به 
دلیل شیوع ویروس کرونا انتظار می رود قیمت ها ریزش 
داشته باشد؛ هرچند تغییر نرخ ارز نیز بر قیمت ها تاثیر 

گذار است.
وی همچنین در خصوص اعلام تعطیلی نمایشگاه های 
خودرو تا ۳۱ فروردین، گفت: بسیاری از خریداران خودرو 
پیش از شروع سال جدید نسبت به خرید اقدام کرده اند و 
اکنون باید نمایشگاه ها باز باشد تا بتواند سند خودروی 

خود را تحویل بگیرند.
این مقام صنفی ادامه داد: همچنین نمایشگاه داران 
باید نسبت به پرداخت اجاره مغازه و دستمزد کارگران 

خود اقدام کنند، این در حالی است که به دلیل رکود 
بازار و کمبود تقاضا رفت و آمد به نمایشگاه ها کم 
بوده و به دلیل دارا بودن فضای بیش از ۱۰۰ متر مربع 
در اکثر نمایشگاه ها در عمل این صنف پر خطر نیست.

وی اضافه کرد: به تازگی سازمان امور مالیاتی اعلام کرده 
واحدهای صنفی تا ۳۱ فروردین باید گزارش مالیات بر 
ارزش افزوده خود را به این دستگاه اعلام کنند، در حالی 
که نمایشگاه ها تا این تاریخ بسته هستند و فعالیتی 
ندارند؛ این در حالی است که در دو ماه پایانی پارسال با 
سکوت سنگین در خرید و فروش ها مواجه بودیم و در 

عمل کاسبی نداشتیم.
موتمنی بیان داشت: اگر تاکید بر بازگشایی واحدهای 
صنفی خود داریم به دلیل تعهدات نسبت به مردم است، 
با این وجود تابع دستورات ستاد ملی مقابله با کرونا 

هستیم.

»رئیس اتحادیه نمایشگاه داران« هشدار داد:

مراقب اصالت فروشندگان خودرو در فضای مجازی باشید
افزایش قیمت ها بر روی کاغذ، نه در عمل

صنعت و معدن

مشتریان باید هوشیار باشند که اگر خریدی در فضای مجازی انجام می دهند، سعی کنند از افراد 
شناسنامه دار و دارای پروانه کسب باشد، زیرا ممکن است در زمان مراجعه به مراکز تعویض پلاک، 

خودرو مشکل قضایی یا خلافی داشته و توقیف شود.

سعید  شفیعیان

 نویسنده

بررسی دستمزد کارگران در سال ٩٩ نشان می دهد که 
حداقل دریافتی ماهانه خانوار ٣.٣ نفری، »دو میلیون 
و ٧۴٩ هزار تومان« است. این رقم در مقایسه با سال 

گذشته ٣٧.۵ درصد رشد داشته است.
از هفته ها چانه زنی و کش و قوس برای تعیین  پس 
دستمزد ٩٩ کارگران، سرانجام چهارشنبه گذشته میزان 
دستمزد امسال تصویب شد تا طبق تصمیم قانونگذار که 
مقرر کرده میزان دستمزد باید هر سال توسط ذینفعان در 

جلسه شورای عالی کار تعیین شود، عمل شود.

جزییات دستمزد ٩٩ کارگران: حداقل مزد ماهانه در سال 
است.  تومان  و ۴٢۶  هزار  و ٨٣۵  میلیون  یک  جاری 
اولاد  حق  تومان،  هزار   ۴٠٠ هزینه  کمک  آن  بر  علاوه 
)برای هر فرزند( ١٨٣ هزار و ۵۴٢ تومان، پایه سنواتی 
١٧۵ هزار تومان و کمک هزینه مسکن یکصدهزار تومان 

تعیین شد.
در مجموع حداقل دریافتی ماهانه یک خانوار ٣.٣ نفر ٢ 

میلیون و ٧۴٩ هزار تومان است.
متوسط درصد افزایش دستمزد کارگران در سال های ٩٨ و ٩٩: 

مقایسه جزییات دستمزد ٩٨ و ٩٩ کارگران نشان می دهد 
که کمک هزینه ٩١.۶ درصد، پایه سنواتی ٩٣.۶ درصد، 
حداقل مزد ماهانه ٢٨.٧ درصد و کمک هزینه مسکن 

٧۵ درصد رشد داشته است.
فرزند  که  کارگرانی  ماهانه  دریافتی  حداقل  همچنین 
فرزند ٣٧.٧  یک  با  کارگر  درصد،  باشند ۴.٣٨  نداشته 
درصد و کارگر با دو فرزند ٣٧ درصد افزایش یافته است. 
نیز ۵.٣٧  نفر  خانوار ٣.٣  بعد  با  کارگران  ماهانه  مزد 

درصد رشد داشته است.

جزئیات حداقل دستمزد کارگران چیست؟
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»عباس زارع« انتقاد کرد؛
فاصله گذاری اجتماعی به هیچ وجه در کرج 

رعایت نمی شود!

اتمام حجت »محمد علیخانی« با شهردار:

 بیش از این به جایگاه شورا لطمه نزنید

تولید روزانه ۴۵۰ هزار ماسک در تهران 

رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر 
تهران گفت: به شهردار تهران تذکر می دهم و اتمام حجت 

می کنم که بیش از این به جایگاه شورا آسیب نزنید.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مهر، محمد علیخانی 
در جریان دویست و هشتمین جلسه شورای شهر تهران در 
تذکری به شهردار تهران گفت: ایشان تاکید بر مشورت با 
کمیسیون های تخصصی داشته اند. متأسفانه در روزهای 
گذشته در شرایط خاص و نسبتاً بحرانی به دلیل موضوع 
کرونا شهرداری به ویژه در مساله ترافیک برخی پیشنهادات 
را در شورای ترافیک مطرح و مصوب می کند که به دلیل 
عدم انجام مطالعات لازم و عدم مشورت با کمیسیون ها 
تخصصی این تصمیمات متزلزل بوده و در نهایت پس 
لغو  دیگر  از مراجع  بسیاری  و  اعضای شورا  انتقادات  از 

می شود.
وی ادامه داد: این شیوه تصمیم گیری علاوه بر تضعیف 
مدیریت شهری، متأسفانه به جایگاه شورا نیز آسیب وارد 
را  شهر  شورای  مواقع  گونه  این  در  مردم  اکثر  می کند. 
می شناسند و شورا را خطاب قرار می دهند. آقای حناچی 
جنابعالی قول داده بودید در تصمیمات با کمیسیون های 

تخصصی مشورت کنید، چرا به قول خود عمل نمی کنید؟
اعتماد  تجربه  بی  مدیران  برخی  به  چرا  افزود:  علیخانی 

می کنید، اما حاضر نیستید به اعضای شورا اعتماد کنید؟ 
چرا اعضای شورا باید به دنبال مدیران شهرداری بروند و 
بگویند می خواهیم کمک کنیم؟ در حالی که آنها باید دنبال 

اعضای شورا بروند نه اینکه ما دنبال شما باشیم.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران 
گفت: به شهردار تهران تذکر می دهم و اتمام حجت می کنم 
که بیش از این به جایگاه شورا آسیب نزنید و در صورت 
تکرار این رویه کمیسیون عمران و حمل و نقل دیگر هیچ 
گونه همکاری با معاونت مربوطه نخواهد داشت و گزارشات 

اقدامات از این دست را با مردم مطرح خواهد کرد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استانن تهران گفت: با 
تغییر خطوط تولید در واحدهای تولیدی استان تهران، روزانه 
۴۵۰ هزار عدد ماسک در مناطق مختلف استان تولید و به 

بازار مصرف عرضه می شود.
تولید  روند  از  بازدید  جریان  در  گذشته  روز  پرنیان  صابر 
محصولات بهداشتی در شهرستان پیشوا گفت: امروز با تلاش 
تمامی تولید کنندگان، نیازهای بهداشتی کشور برای مقابله با 
ویروس کرونا از جمله ماسک، مواد ضد عفونی کننده، ژل و 

الکل اتانول در داخل تولید و تأمین می شود.
وی افزود: همانطور که مردم در طول سال های گذشته با 
داخلی حمایت  تولیدکنندگان  از  ایرانی  خرید محصولات 
کردند، امروز نیز تولید کنندگان با تغییر خطوط تولید خود در 
کنار مردم قرار گرفتند تا نیازهای بهداشتی آنان را تأمین کنند.

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان تهران گفت: 
تاکنون ۳۰ واحد تولیدی در مناطق مختلف استان تهران با 
تغییر خطوط تولید اقدام به تولید مواد ضدعفونی کننده، پد 
الکلی، ژل شستشو و ماسک کرده اند و امروز می توان اظهار 
کرد که نیاز امروز استان تهران به این مواد به طور کامل 

تولید می شود.
نیز واحدهای  تولید ماسک  پرنیان تصریح کرد: در حوزه 
تولیدی استان تهران با افزایش ۲۰ درصدی ظرفیت تولید، 
روزانه ۴۵۰ هزار عدد ماسک تولید و در مراکز بهداشتی و 

درمانی توزیع می کنند.
وی با اشاره به این که بیش از ۳۷۰ واحد تولیدی در کشور 
اقدام تولید ژل ضدعفونی کننده می کنند تصریح کرد: با 
افزایش میزان تولید الکل اتانول، روزانه ۱۰۰ هزار لیتر ژل 

ضدعفونی کننده در تهران تولید می شود.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان تهران گفت: 
پیش از شیوع ویروس کرونا، الکل اتانول سه برابر نیاز و 
مواد شوینده و بهداشتی هفت برابر نیاز کشور تولید می شد و 
کمبود بازار باعث شده بود تا اکثر کارخانه ها زیر ظرفیت کار 
کنند ولی با شروع این بیماری، شاهد جهش در تولید این 
محصولات بودیم و با همدلی تمامی تولید کنندگان، تأخیر 

در تولید این محصولات برطرف شد.
وی گفت: پیش از انتشار ویروس کرونا، روزانه صدهزار عدد 
ماسک در کشور تولید می شد ولی امروز روزانه ۵ میلیون عدد 

ماسک در کشور تولید و به بازار عرضه می شود.

رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
فاصله گذاری اجتماعی به هیچ وجه در برخی مکان های 

کرج رعایت نمی شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، عباس زارع در صد و هشتاد 
در  نهمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج  و 
نطق پیش از دستور گفت: متاسفانه در امتداد بهمن و 
اسفند ٩٨ با اپیدمی بیماری کوید ١٩ )کرونا( شروع شد 
و بسیاری از هموطنان عزیزمان را به دلیل مبتلا شدن 
به این بیماری از دست دادیم منجمله ایثارگران خط 
مقدم بهداشت و درمان کشورمان منجمله آقای دکتر سید 
حسن احمد میری پزشک خدوم کادر درمانی شهرمان 
کرج که یادشان را گرامی می داریم و به تمام تلاشگران 
این عرصه پزشکان و پرستاران و کادر درمانی، نیروهای 
خدماتی بلاخص همکاران در مدیریت شهری عوامل پر 
تلاش سازمان آرامستان ها، آتش نشانی، پسماند، سازمان 
سیما، منظر و معاونت خدمات شهری و سازمان فرهنگی 
و اجتماعی و ورزشی که با قوت وحدت همگان در مقابله 

تا ریشه کن شدن این بیماری تلاش خواهیم کرد.
او تصریح کرد: در کنار دردها و مصیبت ها و ضرر و 
بحران شاهد صحنه های  این  از  ناشی  خسارت های 
زیبایی از همیاری، هم نوع دوستی و کمک همشهریان 
به گونه های مختلف بودیم که بعضا موجب انسجام 
اجتماعی و تبلور نگاه انسان دوستانه گسترده در سطح 
شهرمان می باشد که از این انسان ها و گروها نوید بخش 

باید تقدیر و تشکر کرد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج افزود: گروه های جهادی 
و NGO  ها، اشخاص حقیقی و حقوقی هر چند نقدها و 
گلایه های بسیاری در خصوص نحوه مدیریت این بحران 
غافلگیر کننده در دو ماه گذشته وجود دارد و لازم است 
که در زمان مناسب آسیب شناسی واقعی در محضر مردم 
شریف صورت پذیرد ولی اقدامات دو هفته گذشته و 
مشارکت مردم توانست تا حد زیادی در تعدیل گسترش 

این اپیدمی کمک نماید.
زارع بیان کرد: در کلانشهر کرج  به دلیل اعمال سیاست 
جدید فاصله گذاری اجتماعی هوشمند که ترتیبات آن 
اصلا مشخص نیست شاهد تجمع های متعدد در جلوی 
بعضا بانک ها، مغازه ها و... غیر مستقیم که فاصله 
گذاری اجتماعی به هیچ وجه رعایت نمی شود و این امر 

شاید موجب شیوع دوباره بیماری می شود.
کرج  شهر  اسلامی  شورای  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
گفت: در این سیاست هوشمندی ندیدیم بلکه صرفا به 
دلیل مسائل اقتصادی که آن هم سهم مهم می باشد 
ولی صرف وجود این مشکلات نباید با نادیده گرفتن 
روزمزد،  کارگران  مانند  محروم  اقشار  اولیه  نیازهایی 
دستفروشان، کسبه مستاجر و... آن ها را به امان خدا 
رها کنیم که خود باید به دنبال معیشت باشد و گاها 
وعده هایی که  نحوه تحقق آن ها را نمی دانم به چه 

صورتی است اعلام شد.
زارع گفت: شهر کرج دارای بافت حاشیه نشینی گسترده 
ای می باشد که افراد کم برخوردار عمدتا نیازهای شبانه 
روزی خود را با کارمزد بگیری یا درآمدی روزانه تامین می 
کنند و می بایست با تحلیل دقیق اجتماعی متناسب با 

وضعیت شهر برای شهروندان نیازمند برنامه ریزی کرد.
می  خداوندی  نعمت  بالاترین  سلامتی  کرد:  بیان  او 
بایست و امنیت سلامتی جسم و روان شهروندان وظیفه 
دولت ها می باشد با وجود همه مشکلات مردم حداقل 
اقدامات فیزیکی مورد نیاز برای مصون نگه داشتن خود 
را باید رعایت کرد. این بحران چالش های مختلف را برای 
شهرداری ها به پیش آورده که باید به آن ها توجه داشت.

عملیات ضدعفونی قطارهای شهری تهران با دستگاه فوگر حرارتی / عکاس: محمد بابایی

پایتخت نشینانمدیریت شهری

شهری

گذاری  فاصله  اعمال سیاست جدید  دلیل  به  کرج   در کلانشهر 
اجتماعی هوشمند که ترتیبات آن اصلا مشخص نیست شاهد 
تجمع های متعدد در جلوی بعضا بانک ها، مغازه ها و... غیر 
مستقیم که فاصله گذاری اجتماعی به هیچ وجه رعایت نمی شود 

و این امر شاید موجب شیوع دوباره بیماری می شود.
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فیلم روز

فیلم سینمایی »خروج« محصول ایران به نویسندگی و کارگردانی 
»ابراهیم حاتمی کیا« است.

خلاصه داستان

روایتی از گروهی از کشاورزان روستایی که شرکت سهامی آب، 
زمین های  روانه  را  آب  اشتباه  به  شور  آب  سد  تخلیه  هنگام 
کشاورزی آن ها می کند و باعث خرابی تمامی محصولات آن 
ها می گردد. آن ها پس از آن که از طریق مسئولان سد، دهیار، 
بخشدار و امام جمعه موفق به حل مشکل شان نمی شوند، تصمیم 
می گیرند که نزد رئیس جمهور بروند و مشکل شان را با او در میان 

بگذارند...

سایر عوامل

سرمایه گذار: سازمان هنری رسانه ای اوج
تهیه کننده: حبیب الله والی نژاد

توزیع کننده: فیلمیران / فیلیمو و نماوا )پخش آنلاین(
بازیگران: فرامرز قریبیان، پانته آ پناهی ها، جهانگیر الماسی، سام 
قریبیان، کامبیز دیرباز، گیتی قاسمی، محمدرضا شریفی نیا، مهدی 

فقیه، آتش تقی پور و...
موسیقی: کارن همایونفر

مدیر فیلمبرداری: وحید ابراهیمی
تدوین: عماد خدابخش

جوایز

سیمرغ بلورین بهتره چهره پردازی )مهرداد میرکیانی( + سیمرغ 
بلورین بهترین جلوه های ویژه بصری )محمد برادران(

نکات ویژه

پس از شیوع »کرونا« در ایران و تعطیلی سینماها در سراسر کشور، 
سازندگان فیلم خروج تصمیم گرفتند تا برای اولین بار در ایران، 
فیلم خروج را پیش از نمایش عمومی در سینماها و در دوران 
قرنطینه خانگی به صورت اینترنتی اکران کنند. بنابراین خروج 
اولین فیلمی است که به صورت اینترنتی از یکشنبه ۲۴ فروردین 

۱۳۹۹ به صورت آنلاین نمایش داده شده است.

»اکران آنلاین فیلم سینمایی خروج از ٢4 فروردین 
ماه ١٣٩٩«! خبری که نخستین بار با واکنش های 
متفاوتی از طیف هنرمندان، منتقدان و مخاطبان 
این حوزه مواجه شد. عده ای از منتقدانِ همیشگی 
سینما و ایدئولوژی »ابراهیم حاتمی کیا« معتقد 
بودند که این اقدامِ او و »اوج« )سرمایه گذار آثار 
که  چرا  است؛  پوپولیستی  نمایش  یک  اخیرش( 
فیلم  های  ضعف  از  خوبی  به  خودشان  ها  آن 
که فاقد هرگونه ویژگی های فرمی و حتی عامه 
پسندی است و در نتیجه به شکستِ سنگین آن 
ها در گیشه منجر می شد آگاه بودند که با این 
اقدام به نوعی دست کم از پس لرزه های این اتفاق 
جلوگیری کردند )!( اما از سوی دیگر، طیفی که به 
شدت هوادار و دوستدار این فیلمساز و ایدئولوژی 
را »ابراهیم« صدا می  او  اش است که غالبا هم 
کنند، آنچنان با آب و تاب به این اقدامِ سازندگان 
پرداختند که گویی سینمای ایران به قبل و بعد از 
این فیلم تقسیم شده است! فارغ از هر دو نگاه 
زند، سعی  می  موج  ها  آن  هردوی  در  افراط  که 
کردیم نگاهِ مختصری داشته باشیم به تازه ترین 
فیلمِ کارگردانی که روزگاری از او به عنوان بهترین 
فیلمساز مملکت یاد می شد. )توضیح اینکه این 
یادداشت در زمان سی و هشتمین جشنواره فیلم 

فجر به نگارش درآمده(
پس از شماری از آثار ضعیف در سال های اخیر 
اما  و  و...  »بادیگارد«  شام«،  وقت  »به  خصوصا 
خروج! از کجا؟ حیطه »فیلمسازی« و ورود به ورطه 
ما  ا ست فیلمسازِ  رویه ای  احتمالا  این  »سقوط«؟ 
پیش گرفته و گویا شخصا رضایت بسیاری هم  از 
آن دارد. اساسا برای او مهم نیست که مخاطبانش 
را  »اوجی«  فقط  کیا  حاتمی  دارند؛  تصوری  چه 
می بینید که سالیان پیش با »دیده بان«، »مهاجر«، 

»از  یوسف«،  پیراهن  »بوی  ای«،  شیشه  »آژانس 
کرخه تا راین«، »ارتفاع پست«، »به رنگ ارغوان« و... 
به صورت »سوبژکتیو« در آن غوطه ور بود و اکنون 
به صورت عینی و »ابُژکتیو« به سازمانِ بیرونیِ آن 

وابسته شده و گویا هیچ راه فراری هم ندارد.
تازه ترین حرف فیلمساز همیشه شاکی ِ ما یا به 
سینمای  لوس  »بچه  معلم  علی  مرحوم  تعبیر 
ایران« هیچ چیز نیست جز شلختگی تصاویر به 
از  هیچ کدام  که  پیرمرد  مُشتی  و  چسبیده   هم 
آن ها نه شخصیت اند و نه حتی تیپ و حتی ساده 
 لوحانه  تر از همه  این است که همه ی آن ها دارای 
یکسانی فکر، عقیده، زبان )نه لهجه( و احساس 
باشد  داشته  وجود  اگر  هم  تفاوتی  اندک  و  اند 
به صورت کارتونی در کاراکتی است که »جهانگیر 
الماسی« با بدترین شکل و اغراق آمیزترین حالت 

ممکن ایفا می کند! 
کجاست آن بازی درخشانی که از »نقش اول« این 
خاصی  چیزِ  »ژست«  جز  که  ما  می گفتند؟  فیلم 
ندیدیم! البته این مشکل مربوط به بازیگر نیست و 
وقتی عملا فیلمنامه و شخصیت پردازی ای وجود 

نداشته باشد، حاصل کارِ بازیگر چیزی فراتر از این 
»فرامرز  که  فیلمنامه ای  آن  کو  شد.  نخواهد  هم 
قریبیان« )بازیگرِ »گوزن ها«، »ردپای گرگ«، »ترن«، 
»سناتور« و حتی »گناهکاران« و...( گفته بود این 
)خروج( بهترین سناریویی ا ست که تا به حال خوانده 
به  فیلمساز  کجاست؟  سناریو  اصلا  کرده؟!  کار  و 
هوای اینکه بتواند کمی جلوی هجمه های احتمالی 
منتقدش   ِ به فیلم ضعیفش که به قول دوست 
در صحنه  بگیرد،  را  است!«  نقد  قبل  »ما  حقیقتا 
آخرش نوشته »این فیلم براساس یک اتفاق کاملا 
واقعی ساخته شده است« و نهایتا چند عکس هم 
از یکسری تراکتور و رانندگان معترض پیش رویمان 
می گذارد تا ما هم کَف کنیم و بگوییم وای چه فیلم 
رادیکالی ساخته است فیلمساز! این دیگر چه بامبول 
ریاکارانه ای ا ست؟ دلمان خوش بود که لااقل جناب 
فیلمساز حتی در بدترین آثارش در سال های اخیر از 
جمله »بادیگارد«، »گزارش یک جشن« و »به وقت 
شام« هنوز می تواند »قصه« بگوید اما افسوس که 
دیگر حتی توان قصه گویی را هم از دست داده! شاید 
بد نباشد یه تلنگری از جنسِ خودش به او زده شود؛ 

یه چیزی مثلِ:»دهه ات گذشته مربی«!
و  ندارد  وجود  واحدی  جغرافیای  هیچ  خروج  در 
فیلمساز اخته شده در تصویر ما یک روستا به نام 
»عدل آباد« )!( را به وجود آورده که در آن همه اقوام 
ایرانی از ترک، کرد، لر و عرب و... حضور دارند تا 
به خیال خام خویش بگوید که این جا کلِ »ایران« 
زهی  اما  دارم   شمولی  جهان  حرف  من  و  است 
خیال باطل! فیلمساز ِ ما حتی جرات نقد هم ندارد 
و پا پیش پا افتاده ترین گره های ممکن دست به 
از جمله  )نمونه ها بیشمارند؛  پیشبرد درام می زند 
وایرال شدن ویدیوی تراکتورسواران در »بی بی سی« 
و »اینستاگرام« و... که کاملا قابل حدس است( باز 
جای شکرش باقی  است که فیلمساز اعصاب خراب 
ِ ما به سراغِ مرحوم »کیارستمی« )آژانس شیشه ای( 

نرفته!
فیلم ظاهرِ اعتراضی و رادیکال دارد اما آن را کاملا 
پاستوریزه و در خفا بیان می کند. می گویید چرا؟ 
واضح است؛ فیلمساز حتی نخواسته برای بیانِ این 
اعتراض از یک مقامِ رسمی و دارای قدرت اجرایی در 
»نهاد ریاست جمهوری« انتقاد کند. مگر آن نهاد این 
همه معاون و... ندارد که »مشاور رئیس جمهور« 
اعتراضات وارد گود می شود و  برای رسیدگی به 
تصمیمات مهم می گیرد؟ اصلا مگر مشاورِ رئیس 
جمهور روی کاغذ قدرت اجرایی دارد؟ طبیعتا خیر! 
پس چه چیزی بهتر از این تاکتیک؟ نه سیخ می 
سوزد و نه کباب! و اما چند کلمه ای هم برای »ما«؛ 
مایی که امیدوارم فیلمسازِ خوبِ سابق به روزهای 

اوجِ بدون اوج بازگردد...

را  »اوجی«  فقط  کیا  حاتمی 
با  پیش  سالیان  که  می بینید 
»آژانس  »مهاجر«،  »دیده بان«، 
پیراهن  »بوی  ای«،  شیشه 
راین«،  تا  کرخه  »از  یوسف«، 
»ارتفاع پست«، »به رنگ ارغوان« 
»سوبژکتیو«  صورت  به  و... 
در آن غوطه ور بود و اکنون به 
به  »ابُژکتیو«  و  عینی  صورت 
سازمانِ بیرونیِ آن وابسته شده 
و گویا هیچ راه فراری هم ندارد.

مهدی تیموری

 سردبیر

یادداشتی بر فیلم »خروج« به بهانه نمایش آنلاین؛

خروج از فیلمسازی!
از »دیده بان« تا »خروج«؛ سقوطِ آزاد
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روزنامه

7 ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

برنامه های کشتیِ »صدا و سیما« یا تریبون 
اختصاصی »فدراسیون«؟ مسئله این است

افتادن در دامِ تبلیغ و تمجید چیزی جز »گمراهی« ندارد

»رسول  فدراسیونِ  بد  های  بدعت  از  یکی 
ای  ویژه  تلاش  آن،  در  که  بود  این  خادم« 
صورت گرفت تا برنامه های مربوط به کشتی 
در اغلب شبکه های صدا و سیما را در اختیار 
هواداران فدراسیون قرار دهند.  در آن دوره کار 
به جایی رسیده بود که منتقدین و کسانی که 
حرف حساب می زدند امکان حضور در برنامه 
های اختصاصی و حتی متفرقه کشتی را پیدا 
نمی کردند. عواملی پا را فراتر نهاده و حتی 
کسانی را که قبلا در برنامه هایی چون »دایره 
طلایی« و »جهان کشتی« به عنوان کارشناس 
به  پیدا می کردند  نویس حضور  یا کشتی 
لطایف الحیل کنار زدند. در نتیجه ریش و 
قیچی افتاد دست عده ای خاص تا هر چه در 
توان دارند فدراسیون و دست اندرکاران آن را 
»باد« کنند! البته که در جایگاه و مرتبه قهرمانی 
و حتی متانت امثال رسول خادم حرفی نیست 
اما اگر قرار باشد اطرافیان چنان در مسیر اغراق 
پیش رفته و او را بالاتر از »امیر کبیر« و »جهان 
پهلوان تختی«، بر اوج قله قاف نشانده باشند 
و هر کس که غیر از این پندارد را مورد مذمت 
و نکوهش قرار دهند سنگ روی سنگ بند 
نمی شود. کما اینکه شخص خادم نیز حاضر 
نبود چنین مدح و ثناها در حق او روا داشته 
شود. در نهایت دیدیم عاقبت آن همه آفرین و 
تمجید با تغییر و تحولات بعدی یکسره بر باد 
رفت و آنان که به هر دلیل روزگاری در همین 
خادم  برای  کشتی  اختصاصی  های  برنامه 
اکنون  زدند و هورا می کشیدند  دست می 
کلامی بر زبان نمی آورند و سخنی که رفاقت 

دیرین را پاس بدارد بر زبان نمی رانند!
در این میان رو سیاهی به زغال ماند و برنامه 
سازان و برنامه ریزانی که به جای رسالت رسانه 
ای و نقد اخبار و رویدادهای کشتی تمام قد 
در مسیر خواسته های فدراسیون ایستادند 

خسرالدنیا و آخرت شدند.

تکرار اشتباهات گذشته

اکنون نیز به نظر می رسد اوضاع با گذشته 
آقایان  از  ای  عده  و  ندارد  چندانی  تفاوت 
برنامه ساز و سخن پرداز ویژه کشتی، همان 
طریق و همان مسیر را فرا راه خویش قرار 
داده اند. اکنون نیز گوی و میدان در اختیار 
کسانی گذاشته شده که به جای نقد و بررسی 
کارشناسی عملکرد فدراسیون و برنامه های 
حال و آینده صرفا در مسیر خواست و علائق 
این مجموعه گام بر می دارند.  جالب اینکه بر 
خلاف گذشته کار به جایی رسیده که اجرای 
برنامه اختصاصی کشتی در اختیار فردی قرار 
داده شده که اصلا حوزه فعالیت وی رشته 
دیگری است و در گذشته سابقه نداشته مثلا 
کارشناس یا مجری بسکتبال برای در برنامه 
اختصاصی »ژیمناستیک« داد سخن دهد! اما 
اکنون می بینیم در رشته ای که نام ورزش اول 
بر آن نهاده شده چنین بدعت نادرستی گذاشته 
می شود! باعث تاسف است که کمیته بی 
رنگ و بو و خاصیت رسانه فدراسیون  کشتی 
نیز این توجه و البته اختیار را  نداشته و ندارد 
که لااقل به مسئولان ذیربط اعلام کند، اگر 
قرار به پخش برنامه تخصصی کشتی است، 
حتی المقدور فردی از کارشناسان این ورزش 
به عنوان مجری برنامه انتخاب شود. )از همان 
ابتدا نیز مخالفت نگارنده با این شیوه ترکیب 
بی  واسطه  به  ها  رسانه  کمیته  انتخاب  و 
خاصیت بودن آن بود و اینکه این مجموعه 
تواند  نمی  هرگز  ترکیب  و  شیوه  چنین  با 
تاثیرگذار و مفید واقع شود( بدیهی است در 
چنین شرایط و اوضاعی دستپخت برنامه های 

سفارشی و افراد سفارشی غیر از آن نخواهد بود 
که مثال بارز آن را در گذشته دیدیم. به عبارت 
دیگر فدراسیون فعلی همان مسیر اشتباهی 
را طی می کند که فدراسیون قبلی طی کرد 
و برنامه سازان رسانه ملی نیز در همان مسیر 
اشتباه گام برمی دارند که قبلی ها برداشته اند. 
در این رابطه حرف های ناگفته بسیاری وجود 

دارد که به وقت مقتضی بیان خواهد شد.
اما ذکر این واقعیت خالی از لطف نیست که 
به عزیزان دست اندکار و مسئولان ذیربط تمام 
بخش ها گفته شود. برنامه های سفارشی و پر 
از تعریف و تمجید، مشتری پسند نیست.  افکار 
عمومی، کارشناسان و اصحاب رسانه فرق دوغ 
و دوشاب را خوب می فهمند. اینگونه برنامه 
ها رفته رفته مخاطبان عام خود را از دست 
خواهند داد و در نهایت عده ای خاص پای 
گیرنده ها خواهند نشست که به نوعی وابسته 
به فدراسیون هستند. اصول خبرنگاری و شیوه 
ارتباط با مخاطبان حکم می کند برنامه ای 
که تحت عنوان »تخصصی« پخش می شود 
پُر چالش و در بردارنده نقطه نظرات مخالف 
و موافق باشد. نهایتا مخاطبان تشخیص می 
دهند حق با چه کسی است و حقیقت کدام 
است. نمونه چنین برنامه هایی را کم و بیش 
و  داشتیم  پیشین  های  فدراسیون  دوره  در 
علاقه مندان کشتی در نظر دارند که برنامه های 
گذشته صدا و سیما خصوصا دوره »محمدرضا 
یزدانی خرم« و »حجت الله خطیب« تا چه اندازه 

پر مخاطب و چالش برانگیز بود.
این مختصر صرفا جهت یادآوری و تذکر به 
تا دوستان  بیان شد  ملی  رسانه  در  عزیزان 
وقوف داشته باشند که برنامه هایی از این 
نوع  در  بلکه  ندارد  مخاطب  تنها  نه  دست 
آقایان مسندنشین  دارد.  بازتاب منفی  خود 
فدراسیون هم در نظر داشته باشند که افتادن 
موجبات  آنکه  جز  تمجید  و  تبلیغ  دام  در 
گمراهی و افتادن در مسیر غلط باشد پیامد 

مبارکی به همراه نخواهد داشت...

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

منهای فوتبال

در این میان رو سیاهی به زغال ماند و برنامه سازان 
و برنامه ریزانی که به جای رسالت رسانه ای و نقد 
اخبار و رویدادهای کشتی تمام قد در مسیر خواسته 

های فدراسیون ایستادند خسرالدنیا و آخرت شدند.

اصول خبرنگاری و شیوه ارتباط با مخاطبان حکم 
»تخصصی«  عنوان  تحت  که  ای  برنامه  کند  می 
پخش می شود پُر چالش و در بردارنده نقطه نظرات 
مخالف و موافق باشد. نهایتا مخاطبان تشخیص 
می دهند حق با چه کسی است و حقیقت کدام است.

این مختصر صرفا جهت یادآوری و تذکر به عزیزان در 
رسانه ملی بیان شد تا دوستان وقوف داشته باشند که 
برنامه هایی از این دست نه تنها مخاطب ندارد بلکه 
در نوع خود بازتاب منفی دارد. آقایان مسندنشین 
فدراسیون هم در نظر داشته باشند که افتادن در دام 
تبلیغ و تمجید جز آنکه موجبات گمراهی و افتادن 
در مسیر غلط باشد پیامد مبارکی به همراه نخواهد 

داشت...

آستانه  در  بین المللی  فدراسیون  تعلیق شده  رئیس 
اخراج کامل از این نهاد قرار گرفته است.

سایت »اینساید دِ گیمز« خبر داده است که از اعضای 
وزنه برداری  بین المللی  فدراسیون  اجرایی  کمیته 
خواسته شد که به دوره طولانی ریاست »تاماش آیان« 
بر این نهاد ورزشی خاتمه دهند. آیان مجارستانی از 
جهانی  فدراسیون  در  مهمی  سمت های   ۱۹۷۶ سال 

داشته و از سال ۲۰۰۰ نیز رییس آن شد.
یکی از اعضای کمیته اجرایی فدراسیون بین المللی 
گذاشته  آلمان   ARD تلویزیون  اختیار  در  را  نامه ای 
است که بر اساس آن، »اورسالا پاپاندره آ« رئیس موقت 
وزنه برداری  فدراسیون  رئیس  و  جهانی  فدراسیون 

آیان گفته که »دیگر شایسته نیست« که  آمریکا به 
ریاست فدراسیون جهانی وزنه برداری را بر عهده بگیرد.

در این نامه آمده که آیان، پاپاندره آ را تهدید کرده که 
در یکی از بازدیدهایش از دفتر فدراسیون بین المللی 

او را بازداشت می کند.
وزنه برداری  بین المللی  فدراسیون  موقت  رئیس 
گفته که از درز کردن یک نامه خصوصی به رسانه ها 
فوق العاده ناراحت است. وی گفته است:»امیدوارم که 
آسیبی که به ورزش ما وارده شده قابل جبران باشد. 
بازیابی  را  گذشته  آبروی  که  است  این  نهایی  هدف 

کنیم.«
فدراسیون  ریاست  از  روز   ۹۰ مدت  به  آیان  تاماش 

تحقیقات مستقلی  تا  کنار گذاشته شده  بین المللی 
درباره دوپینگ و فساد مالی در این نهاد انجام شود.

اوایل  وزنه برداری  بین المللی  فدراسیون  ئیس  آیان 
شبکه  یک  گزارش  خاطر  به   ٩٨ سال  ماه  بهمن 
توسط  او،  سیستماتیک  فساد  از  آلمانی  تلویزیونی 
وزنه برداری  بین المللی  فدراسیون  اجرایی  هیات 
از تعلیق  این فدراسیون تعلیق شد. پس  ریاست  از 
پرونده  به  »ریچارد مک لارن« مسوول رسیدگی  وی 

اتهامات را بر عهده گرفت.
از سال ۲۰۰۰ تاکنون به مدت  آیان ۸۰ ساله  تاماش 
قرار  را تحت سیطره خود  این پست  تقریبا ۱۹ سال 

داده است.

پس از تعلیق؛ رئیس فدراسیون بین المللی وزنه برداری در آستانه اخراج کامل
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 :»CQ« مایکل سیلوستره« در تمجید از«
با حضور کارلوس کی روش کار 

تاکتیکی بسیار بیشتری
 انجام می دادیم

مورد  در  منچستریونایتد  سابق  مدافع  سیلوستره،  مایکل 
دستیاران سرالکس فرگوسن صحبت کرد.

سرمربی  روش،  کی  کارلوس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سابق تیم ملی ایران و فعلی کلمبیا در اوایل هزاره جدید 
در دو مقطع دستیار سرالکس فرگوسن در روزهای طلایی 
منچستریونایتد بود و مایکل سیلوستره مدعی شد حضور 
دستیاران جدید نقش مهمی در موفقیت های یونایتد در آن 

مقطع داشته است.
مایکل سیلوستره گفت:»یونایتد الگوی متفاوتی است و در 
گذشته عادت به کار کردن با سر الکس داشت، او نیز بعضی 
اوقات دو الی سه روز به تمرین نمی آمد و احتمالا با مدیر 
برنامه ها یا استعدادیاب ها جلسه داشته یا نقش های 
دیگری ایفا می کرد. در روزهای غیبت فرگوسن، استیو مک 
کلارن، برایان کید، و کارلوس کی روش مسئولیت تمرینات 
را برعهده می رفتند و معمولا حتی اگر فرگوسن در تمرینات 

نبود نیز اتفاقات به شکل معمول پیش می رفت.«
در  حضور  سال   ٢٧ طول  در  اغلب  فرگوسن  سرالکس 
یونایتد دستیارانش را تغییر می داد. سیلوستره در این باره 
گفت:»حضور چهره جدید در رختکن باعث آمادگی بازیکنان 
می شد. من از بازی کردن در زیر نظر همه دستیاران او لذت 
بردم زیرا همه آن ها با ایده های مختلف همراه بوده و به 

ما طراوت می دادند.«
به همین دلیل نیز سر الکس مرد خاصی بود، زیرا او باهوش 
بوده و دستیار مناسب و باهوش انتخاب می کرد تا کارهای 
روزمره را به او واگذار کند. برای بازیکنان نیز این کار تازگی 
داشت، زیرا حضور یک دستیار جدید به معنای یک چالش 
جدید بوده و فکر می کنم روش های مختلف فعالیت بخش 

اصلی موفقیت در یونایتد است.
وی در پایان در خصوص حضور دستیاران باهوش در کنارِ 
حضور  با  ما  خصوص  کرد:»به  تاکید  فرگوسن  سرآلکس 
کارلوس کی روش کار تاکتیکی بسیار بیشتری انجام دادیم 
و برای بازیکنان یونایتد دشوار بود که قبول کنیم که بعضی 
اوقات ما ١5 دقیقه توپ را لمس نکرده و کارهای تاکتیکی 

انجام دهیم.«

جهانِ فوتبال

سیدرضا فیض آبادی  - نویسنده و خبرنگار

»عادل  از  چرا  که  کنند  انتقاد می  بنده  به  ها  خیلی 
فردوسی پور« این قدر دفاع می کنی ولی هر روز که 
می گذرد و بار برنامه های فوتبالی شبکه سه بیشتر 
از دیروز اُفت می کند من از موضعی که دارم بیشتر 

راضی می شوم.
عادل فردوسی پور که خالی از اشتباه هم نبود و بعضا 
او را به کوچه فرعی می بردند، آنچنان سطح برنامه نود 
را بالا برده بود که در برخی از برنامه ها ده تا نماینده 
مجلس و دو یا سه تا وزیر و استاندار و مدیرکل پشت 
خط می آمدند و خواهش می کردند که دو دقیقه به 
ایشان وقت صحبت بدهند و در نهایت یک یا دو نفری 
که مرتبط بودند با موضوع اجازه بیان دیدگاه پیدا می 
کردند. آن هم عادل با تسلطی که داشت و شخصیت و 
کاریزمای ذاتی و کاراکتری که برای خود و نود ساخته 
بود اغلب همان ابتدا چنان به گیجگاه و نقطه ضعف 
طرف می زد که هرکه بود تمام رشته هایش پنبه می 
شد و همین راه را برای مجری باز می کرد تا مهمانش 

را در گوشه رینگ گیر بیندازد.
مهمانانی که به برنامه نود می آمدند همیشه نفرات 
اول هر ارگان و نهاد بودند نه بوقچی و هوچی و شیپور 
زن. برنامه بامداد سه شنبه »شب های فوتبالی« که 
در حقیقت با اجرای »محمدحسین میثاقی« می خواهد 
مهمان  تا  دو  کند  معرفی  را  خودش  نود  جایگزین 
از  که  بود  شکوری«  »ابراهیم  یکی  داشت.  حضوری 
مدیران جوان فوتبال ماست و سرپرست دبیرکلی بود 
حدود ١٨ ماه و بیشتر در حکم یک برنامه رپورتاژ مانند، 

وی یکطرفه حرف زد و خود را محق تر از این مسائل 
داریم  دوست  واقعا  را  البته شکوری  که  دانست  می 
و یقینا آقای نبی از وجود وی استفاده می کند. نفر 
بعدی  اما حضور مرد جنجال ساز فوتبال این سال ها 
یعنی »سعید فتاحی« بود که یک پایِ اغلب جنجال 
های فوتبال طی این دو سه سال ایشان بوده است. 
اوج جنجال ها در فینال جام حذفی بین »داماش« و 

»پرسپولیس« فصل قبل در اهواز بود.
حتما خاطرتان هست که فتاحی عشق شهرت بود و 
او شهرتش را در »جنجال« می دانست. یک بازی بود 
در قائمشهر بین »نساجی« و با »استقلال تهران«. یک 
خانواده پشت بام خانه خود که چسبیده به استادیوم 
شهید وطنی بود نشسته بودند و بازی را تماشا می 
کردند. اواسط نیمه اول  فتاحی دور زمین مثل دونده 
های سرعت دوید و به داوران دستور قطع بازی را داد 
و از دیوار مردم بالا رفت و به آن خانواده دستور داد از 
پشت بام خود پایین بیابند... خلاصه نیم ساعت بازی 
را متوقف کرد آخرشم آن ها سرجای خود نشستند ولی 
فتاحی نتیجه خود را گرفت. همان مَثَل قدیمی که برای 

برخی بدنامی بهتر از گمنامی است...
و  مقام  از  چنان  نامبرده  برنامه،  در  که  است  جالب 
مسئولیت اش می گفت که انگار او رئیس فدراسیون 
بوده است. نایب رئیس فدراسیون او را اخراج کرده ولی 
می گوید من فقط به حرف رئیس فدراسیون هستم و 
ابراز تعجب می کند که چرا آقای تاج برای برکناری او 

مشورت با جناب فتاحی نکرده است!
آقایانی که می خواهید میثاقی جوان خوب و جویای 
نام را جای عادل جا بزنید و به نوعی نود و عادل را از 

افکار و اذهان پاک  کنید سخت در اشتباهید. آن موقع  
فتاحی دو دقیقه با التماس روی خط برنامه نود می آمد 
و آن هم برای تنفس فردوسی پور بود تا با استفاده از 

عصبانیت فتاحی کمی خود و مردم را بخنداند!
واقعا با فتاحی مشکلی ندارم ولی او حد و اندازه خود 
آدمی پرخاشگر و عصبی است و  ذاتا  داند و  را نمی 
برای همین عصبانیتش با اغلب باشگاه ها و در بیشتر 
مسابقات درگیر بود و از وقتی رفته از کمیته مسابقات؛ 

لیگ برتر با آرامش برگزار شده است!
ضمنا در این برنامه فهمیدیم که اولا او در باره همه 
چیز اظهار فضل می کند و از اینکه »دراگان اسکوچیچ« 
سرمربی تیم ملی شده شاخ در آورده است و حقوق او که 
نیروی روز مزد یا  قراردادی است ٨ میلیون تومان است و 

حقوق ابراهیم شکوری دبیرکل سابق سه میلیون...

کلام آخر
آقای نبی! فدراسیون فوتبال نیاز به آدم های بزرگ و 

کارکشته و کاردان دارد.
آقای »علی کاظمی« مغز متفکر برنامه ریزی لیگ های 
فوتبال در ایران و آسیا با پنج دهه کار صادقانه است 
و اجازه بدهید خودِ علی آقا دو نفر را به عنوان مجری 
برنامه ها انتخاب کند تا آدم های عصبی و جنجال 

آفرین جایی در تشکیلات فوتبال نداشته باشند.
افرادی مثل علی آفا کاظمی گنجینه فوتبال و برنامه 
ریزی هستند ولی باید اجازه دهیم علی کاظمی خودش 
و  فوتبالی  های  کند. شب  انتخاب  کاردان  جوان  دو 
مهمانان درجه دو و سه آن ثابت کرد که باید: به کارهای 

گران، مردِ کار دیده فرستاد...

باید به کارهای گران، 
»مردِ کار دیده« فرستاد؛ 

صدتا دیگه هم بیاد 
»نود« نمیشه!

تحلیل

عادل فردوسی پور که خالی از اشتباه هم نبود و بعضا او را به کوچه فرعی می بردند، آنچنان سطح 
برنامه نود را بالا برده بود که در برخی از برنامه ها ده تا نماینده مجلس و دو یا سه تا وزیر و 
استاندار و مدیرکل پشت خط می آمدند و خواهش می کردند که دو دقیقه به ایشان وقت صحبت 

بدهند و در نهایت یک یا دو نفری که مرتبط بودند با موضوع اجازه بیان دیدگاه پیدا می کردند.


